

Title (en)
Anchor for cladding panel.

Title (de)
Fassadenplattenanker.

Title (fr)
Ancre pour panneau de bardage.

Publication
EP 0156303 A2 19851002 (DE)

Application
EP 85103281 A 19850321

Priority
DE 3411003 A 19840324

Abstract (en)
The anchor serves to suspend cladding panels at a distance in front of the wall of a construction. It possesses a two-part tie, of which the upper tie portion (3) and lower tie portion (4) partly overlap. The two tie portions (3, 4) can be moved relative to one another in their longitudinal direction and possess in each of the mutually touching faces (10, 11) transverse ribbing (12, 13). One of the two tie portions (3) is connected to a strap (14) which grips round the other tie portion (4) at a distance therefrom. Arranged between the strap (14) and this other tie portion (4) is a clamping wedge (16).
<IMAGE>

Abstract (de)
Ein Fassadenplattenanker dient dazu, Fassadenplatten im Abstand vor eine Bauwerkswand vorzuhängen. Der Fassadenplattenanker weist ein zweiteiliges Zugband auf, dessen oberer Zugbandabschnitt (3) und dessen unterer Zugbandabschnitt (4) einander teilweise überlappen. Die beiden Zugbandabschnitte (3, 4) sind in ihrer Längsrichtung zueinander verschiebbar und weisen in den einander berührenden Flächen (10, 11) jeweils eine querverlaufende Riffelung (12, 13) auf. Einer der beiden Zugbandabschnitte (3) ist mit einem Bügel (14) verbunden, der den anderen Zugbandabschnitt (4) mit Abstand umgreift. Zwischen dem Bügel (14) und diesem anderen Zugbandabschnitt (4) ist ein Klemmkeil (16) angeordnet.

IPC 1-7
E04F 13/08

IPC 8 full level
E04F 13/08 (2006.01)

CPC (source: EP)
E04F 13/0855 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0156303 A2 19851002; EP 0156303 A3 19870729

DOCDB simple family (application)
EP 85103281 A 19850321